
 

Dagsorden og referat 

 

Dato:  

Tirsdag d. 14. november. 

2023 

Tid:  

Kl. 17.00-19.30 

Sted: 

Gjøl Skole – personalerum 

Mødedeltagere:   

Jannie Kristensen, Susanne E. Westergaard, Katrine Højen Pedersen, Pia Skafte, Camilla Westergaard, Mads Gadeberg Jensen, Dorte Winde, Louise Stockholm, Ida 
Stidsborg Starcke og Anders Bødker Holm 
 
Fraværende:  
 

Referent: Anders Bødker Holm 

Ordstyrer: Susanne Westergaard 

- Punkter til eventuelt – skriv til Anders hvis I ønsker punkter på under eventuel. 

Forberedelse:  

 

  



 

 Emne Formål med punktet 

(hvad skal vi udrette?) 

Proces 

D: drøftelse 
I: information 
B: beslutning 

Varighed Beslutning 

(referat – hvem gør hvad) 

Referat tilgår: Jan Ditlev og Brigitte 

Jakobsen 

1.  Legeredskaber  At vi skal finde ud af, hvad pengene 

fra sommermarked skal bruges på. 

(elevråd deltager)  

I 

B 

D 

30 min. 

Kl. 17.00-17.30 

Skole: 

Der har været elevrådsmøde på skolen. De 

har fundet 6 forskellige legeredskaber – de 

har sendt en forespørgsel til virksomheder 

for at høre om en pris. 

Der bliver drøftet muligheder for at udvide 

legepladsen i og omkring skolen. Det bliver 

sat på som punkt til januar. Vi vil forsøge at 

invitere Line eller/og Camilla med på 

mødet.  

SI: 

SI vil gerne bruge nogle af midlerne til at 

gøre legepladsen mere spændende fx ved 

at male legehuse og etablere områder med 

forskellige temaer. Det kunne evt. kædes 

sammen med en arbejdsdag.  

Signe er i gang med at lave en bilbane som 

kan bruges af børnene – dem glæder de 

sig til, at de kan tage i brug.   

2.  ”Det hele liv” - 

lokalområdet 

Hvordan får vi lavet et idékatalog til 

hvem og hvad både skole og SI kan 

I 

D 

30 min.  

Kl. 17.30-18.00 

Drøfter mulighederne – hvis bestyrelsen 

bruger tid og energi på at være opsøgende 



bruge i lokalområdet. Er der nogen 

fra bestyrelsen der vil hjælpe? 

(elevråd deltager) 

er det selvfølgelig vigtigt, at vuggestue, 

børnehave, sfo og skole bruger det.  

I personalegruppen har man drøftet 

mulighederne for at have et fast rul, hvor 

man besøger noget forskelligt hvert år.  

Det kan være svært at finde ud af hvem 

man kan besøge, hvis man ikke er bosat på 

Gjøl.  

Susanne, Camilla, Kathrine, Mads og 

Nanna deltager i en arbejdsgruppe. 

Detaljer aftales nærmere på et senere 

tidspunkt.  

3.  Pause   20 min. 

18.00 – 18.20 

 

4.  Principper for kost i vores 

SI og Skole.  

Formålet er at tage nogle 

indledende drøftelser i forbindelse 

med udarbejdelsen af principper for 

kost  

I 

D 

 

30 min. 

Kl. 18.20-18.50 

Vi er som institution underlagt af 

sundhedsstyrelsens sundkost – drøftelser 

af hvordan vi praktiserer det.  

I vuggestuen er der madordning – der er en 

ansat, som har styr på kost. Der er en 

forespørgsel på om opskrifterne kan 

sendes med ud sammen med billederne. 

Der bliver drøftet for og imod  at der laves 

principper for madpakker.  

Den morgenmad der er i børnehaven, er 

ikke med til at give børnene en god start. 

Der er en mulighed i at institution tilbyder 



havregryn eller havrefras – hvis der er brug 

for andet, må det spises hjemmefra.  

Der er et forslag om, at man kan blive 

vejledt via principper. Institutionen kan 

hjælpe med at lave gode forslag til ”den 

gode madpakke” 

Der bliver drøftet balancen hvor grænsen 

går i forhold til hvad man må have med og 

ikke have med i madpakken.  

Principperne skal være vejledende og ikke 

bestemmende – men med en tydelig 

grænse. De skal kunne støtte op om en 

fornuftig dialog.  

  

5.  Siden sidst 1) Formand 
2) Skole 
3) SI 
4) Lærere/pædagoger 
5) Nyt fra udvalgene 

O: korte informationer 

på nævnte punkter 

20 min. 

Kl. 18.50-19.10 

Formand: 

Torsdag skal Susanne og Nanna til møde 

på Biersted skole for at tale om overgangen 

fra Gjøl.  

Fortæller om det rådgivende organ – 

herunder temaerne: Nørhalne Barnet og 

præsentationskulturen   

Skole: 

Orientering om at under afvikling af 

Nationale Test i matematik den 

testansvarlige ikke har levet op til 

bekendtgørelse. Det er derfor ikke 

retvisende besvarelser, som vi vil kunne 

bruge fremadrettet.  



Der skal fastansættelses en ny lærer og 

findes en til et barselsvikariat.  

De første trivselsmålinger har været afholdt 

og de første drøftelser i personalegruppen 

har været foretaget.  

SI: 

Ida er landet i SI’en. Skal i gang med den 

styrkede lærerplan.  

Der er et tilsyn som på et tidspunkt rammer 

os. 

Der skal arbejdes med udvikling af 

afdelingerne og på tværs af afdelingerne.  

6.  Punkter til kommende 

møde 

  10 min. 

Kl. 19.10-19.20 

Interne overgange  

Elektroniske Gadget  

Samlet børnesyn i Gjøl Skole og SI 

Søge fonde til legeplads (Januar) 

7.  Evt.   10 min. 

Kl. 19.20-19.30 

Taler om ure som kan mere og mere og 

generelt digitale medier. Der er et ønske 

om at de på et tidspunkt bliver revurderet.    

 

 

Vi ser frem til en god og konstruktiv dialog 
Vel mødt! 

 
Bedste hilsner 

Susanne E. Westergaard og Anders Bødker Holm  



 


